



Styrelseprotokoll 2025-04-14

Mötet öppnas

Närvarande: Camilla Apoy, Carita Wikström, Ellinor Persson, Elin Johansson, Anna Jaaf, Eddie Gustavsson, Karin Sylvé, Björn Sjölin, Tove Svensson, Joel Jonsson, Sara Gullbeck

Frånvarande: Ebba Öström

- Val av sekreterare
 - Ellinor Persson
- Val av protokolljusterare
 - Eddie Gustavsson
- Godkännande av dagordning för mötet
 - Ja
- Ridskolerapporten inkl /utbildning/Medarbetare (Carita)
 - Se bilaga Ridskolerapport
 - Brunnen har blivit spolad och ny pump är installerad
 - Hönät runt rundbalar i hagen för att minska spill samt att hästarna har börjat gå ute, förhoppningsvis resulterar det i minskad användning av strö.
 - Byta boxfrontar i gavelstallet
 - Mycket mögel i storstallet och ponnystallet
- Lägesuppdatering från våra organisationsgrupper:
 - Ungdomssektionen
 - Genomfört en Påskövernattning 12-13 april
 - DUS på Tämta RK
 - Kommunikation
 - Ingen rapport
 - Anläggning
 - Ny vattenpump är installerad samt nytt serviceavtal med HSAB.
 - Kabel till rödahuset för solceller är nedgrävd (ingick inte i bidraget för solceller)
 - Byggt ny vägg i hinderboden i lilla ridhuset för att få plats med DC-omvandlaren
 - Oklart när solcellerna kommer kopplas in för driftstart
 - Björn har påbörjat en ansökan för lösdrift, behöver hitta och söka olika bidrag för lösdrift.

- *Söka bidrag hos kommunen för dressyrbanan samt möjlighet att gräva nya diken längs grusvägen upp mot anläggningen. Björn skriver ansökan*
- **Tävling**
 - *Anna och Ellinor planerar eventuellt en dressyrtävling till hösten.*
 - *Förslag från Joel är att styrelsen hjälper Karin inför tävlingar*
 - *Alla i styrelsen ska hjälpa med förberedelser inför tävling. En tävling per år.*
 - *Joel, tillsammans med Karin, kallar till ett tävlingsmöte den 9 maj kl 17. Sara, Anna och Ellinor deltar.*
 - *Hur kan vi planera funktionärslistor på nytt sätt för att få fler funktionärer till tävlingar?*
- **Trygghetsgrupp**
 - *Uppmärksamma filmpolicyn. Skyltar behöver omplaceras till nya, mer tydligare placeringar, där informationen syns.*
- **Bidrag.**
 - *Ingen rapport*
- **Sponsring**
 - *Publicera det nya sponsorpaketet på hemsidan, Ellinor skickar till Ida*
 - *Eddie har tecknat ett nytt sponsoravtal med Maxi, 3 skyltar, Maxi vill även vara med att sponsra klubbkläder samt delta på två tillfällen när det arrangeras en aktivitet på anläggningen ex. medlemsdag eller tävling.*
 - *Mikael ska dela ut foldrar för sponsring, vi har inte fått någon återkoppling om det har delats ut några foldrar än.*
 - *Camilla ska kolla Stadium för klubbkläder, även Joel kommer att fråga sin kontakt om klubbkläder.*
 - *Ellinor mejlar ut sponsormaterial till alla i styrelsen*
- **Ekonomi**
 - *Prognosen ser bra*
 - *Karin har justerat budgeten för år 2025, ny budget för 2025 är +20 000 kr.*
- **Beslut mellan möten**
 - *Inga beslut har tagits mellan möten*
- **60 års jubileum**
 - **Januari - Hästkalas - fira alla hästares födelsedag**
- **Övrigt**
 - **Konferens till hösten - utbildningsdag**
 - **Kommunen bjuder in till Föreningsdag 22 maj**
- **Genomgång av förra mötets protokoll**
- **Punkter till nästa möte**
- **Genomgång av dagens protokoll**
- **Mötet avslutas**

Kommande möten

12/5 (hos Camilla 9/6) kl 18:45